
 
PROCES VERBAL 

 
Incheiat cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local din data de 31.01.2023. 

  
La sedinta participa un numar de 17 consilieri locali, convocati prin Dispozitia  

nr.96/25.01.2023 din initiativa primarului Municipiului Calafat. Conform convocarii ordinea de 
zi este urmatoarea: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli al 
Municipiului Calafat  pe anul 2023 propus initial (sectiunea de functionare, sectiunea 
de dezvoltare, lista obiectivelor de investitii); initiator, primar, Mituletu Dorel; 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului finantat partial sau integral din venituri 
proprii al Municipiului Calafat pe anul 2023; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

3. Proiect de hotarare privind utilizarea execedentului municipiului Calafat; initiator, 
primar, Mituletu Dorel; 

4. Proiect de hotarare privind organizarea retelei scolare in municipiul Calafat incepand 
cu data de 01.09.2023;  initiator, primar, Mituletu Dorel; 

5. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al Spitalului 
Municipal Calafat (promovare grad profesional);  initiator, primar, Mituletu Dorel; 

6. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al Spitalului 
Municipal Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei de atribuire aferenta Contractului 
de Delegare a Gestiunii Activitatii de Eliminare prin Depozitare la Depozitul Ecologic 
de Deseuri Mofleni- Craiova; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

8. Proiect de hotarare privind privind inchirierea prin licitatie publica  a terenului in 
suprafata de 360 mp, situat in municipiul Calafat, Parc Debarcader, judet Dolj; initiator, 
primar, Mituletu Dorel; 

9. Diverse si alte interpelari- Raport cu activitatile desfasurate  pe anul 2022 a Politiei 
Locale. (la acest punct nu se adopta hotarari). 
 
D-na Secretar general al municipiului Calafat in urma verificarii prezentei la sedinta 

extraordinara a Consiliului Local al Municipiului Calafat constata cvorumul indeplinit, sedinta 
fiind statutara; Supune la vot urmatoarele procese verbale: 

P.V. din data de 31.10.2022- sedinta extraordinara-D-l Nicola Catalin comunica ca in 
sedinta a luat cuvantul si a spus ca la Caminul Cultural Golenti s-au cheltuit banii si nu s-a 
facut aproape nimic, unde domnul primar l-a facut mincinos spunand ca s-a facut subzidire, 
lucru care nu s-a intamplat asa. 

D-l PRIMAR arata faptul ce se poate merge pe teren si se poate afla ce s-a facut, unde 
la lucrarea respectiva s-a facut tot ce a trebuit, s-a tencuit, iar pe spatele cladirii s-ar parea ca 
sa facut si subzidire fiindca acolo peretele respectiv era efectiv despicat, se vedea din interior 
afara undeva pe o suprafata de aproximativ 20 cm. 

D-l Nicola Catalin comunica ca nu are subzidire, la peretele acela crapat s-a pus plasa 
si apoi s-a dat cu tencuiala si doreste retragerea cuvintelor unde i s-a spus, s-a facut mincinos. 

P.V. din data de 31.10.2022 fiind votat cu unanimitate de voturi. 
P.V. din data de 22.12.2022- sedinta ordinara- fiind votat cu unanimitate de voturi. 
P.V. din data de 23.12.2022- sedinta extraordinara- fiind votat cu unanimitate de voturi. 
P.V. din data de 23.12.2022- sedinta extraordinara- fiind votat cu unanimitate de voturi. 
P.V. din data de 12.01.2023- sedinta extraordinara- fiind votat cu unanimitate de voturi. 
P.V. din data de 12.01.2023- sedinta extraordinara- fiind votat cu unanimitate de voturi. 
 
D-l Primar arata ca s-a mai introdus pe ordinea de zi un material suplimentar, respectiv 

,,Proiect de hotarare privind aprobarea unui protocol de colaborare intre Ministerul Muncii si 

Solidaritatii Sociale (MMSS) si UAT Calafat avand ca obiect asigurarea colaborarii 

interinstitutionale a MMSS si UAT Calafat in cadrul proiectului ,,HUB de servicii MMSS-SII 

MMSS”, cod MySmis 130963” si scoate dupa ordinea de zi punctul nr.8, respectiv Proiect de 

hotarare privind privind inchirierea prin licitatie publica  a terenului in suprafata de 360 mp, 

situat in municipiul Calafat, Parc Debarcader, judet Dolj;   



Domnul Presedinte de sedinta, Ciobanu Radu, supune la vot aprobarea ordinii de zi, 
fiind votata cu unanimitate de voturi; declara deschise lucrarile sedintei ordinare a Consiliului 
Local.  

Ordinea de zi aprobata fiind urmatoarea:  

1. Proiect de hotarare privind privind aprobarea bugetului local de venituri si 
cheltuieli al Municipiului Calafat  pe anul 2023 propus initial (sectiunea de functionare, 
sectiunea de dezvoltare, lista obiectivelor de investitii); initiator, primar, Mituletu Dorel; 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului finantat partial sau integral din 
venituri proprii al Municipiului Calafat pe anul 2023; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

3. Proiect de hotarare privind utilizarea execedentului municipiului Calafat; 
initiator, primar, Mituletu Dorel; 

4. Proiect de hotarare privind organizarea retelei scolare in municipiul Calafat 
incepand cu data de 01.09.2023;  initiator, primar, Mituletu Dorel; 

5. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al 
Spitalului Municipal Calafat (promovare grad profesional);  initiator, primar, Mituletu Dorel; 

6. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al 
Spitalului Municipal Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei de atribuire aferenta 
Contractului de Delegare a Gestiunii Activitatii de Eliminare prin Depozitare la Depozitul 
Ecologic de Deseuri Mofleni- Craiova; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

8. Proiect de hotarare privind aprobarea unui protocol de colaborare intre 
Ministerul Muncii si Solidaritatii Sociale (MMSS) si UAT Calafat avand ca obiect asigurarea 
colaborarii interinstitutionale a MMSS si UAT Calafat in cadrul proiectului ,,HUB de servicii 
MMSS-SII MMSS”, cod MySmis 130963”; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

9. Diverse si alte interpelari- Raport cu activitatile desfasurate  pe anul 2022 a 
Politiei Locale. (la acest punct nu se adopta hotarari). 
 

Punctul 1- Proiect de hotarare privind privind aprobarea bugetului local de venituri si 
cheltuieli al Municipiului Calafat  pe anul 2023 propus initial (sectiunea de functionare, 
sectiunea de dezvoltare, lista obiectivelor de investitii);  

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Viceprimar, Petre Petrica propune un amendament si anume:  
-AMENDAMENTE LA PROIECTUL DE HOTARARE PRIVIND APROBAREA BUGETULUI 
LOCAL DE VENITURI SI CHELTUIELI AL MUNICIPIULUI CALAFAT PE ANUL 2023 
-AMENDAMENTE LA SITUATIA CENTRALIZATA A OBIECTIVELOR DE INVESTITII PE 
ANUL 2023 ( LISTA INVESTITII PE ANUL 2023) 
-SE ELIMINA DIN LISTA DE INVESTITII URMATOARELE INVESTITII (CU NR DIN LISTA DE 
INVESTITII PROPUSA SPRE APROBARE): 
12) Reabilitare curte Sc. Generala nr. 2 C-tin Gerota  in suma de 100.000 lei  
42) Reabilitare baza sportiva mun. Calafat – teren artificial  in suma de 250.000 lei 
44) Achizitie sistem de sonorizare la Casa de cultura  in suma de 40.000 lei  
51) Amenajare peisagistica mun. Calafat  in suma de 100.000 lei 
56) Reabilitare gard cimitir PT+ executie  in suma de 35.000 lei 
61) Achizitie mobilier urban si stalpi ornamentali pentru iluminatul public in suma de 100.000 
lei 
62) Achizitie mai mecanic  in suma de 10.000 lei 
64) Achizitie buldoexcavator in suma de 500.000 lei  
69) Achizitie remorca ATV in suma de 3.000 lei 
SE REDUC SUMELE ALOCATE LA URMATOARELE OBIECTIVE DE INVESTITII ( CU NR 
DIN LISTA DE INVESTITII PROPUSA SPRE APROBARE): 
4) Imbunatatirea si extinderea sistem de supreveghere video ramane cu suma de 54.000 lei 
20) Achizitie de dispozitive electronice pentru unitatile de invatamant ramane cu suma de 
1.000 lei  
37) Bazin de inot didactic si de agrement str A.I. Cuza , nr. 3 B ramane cu suma  de  1.000 lei  
46) Cadastre , rapoarte de evaluare  ramane cu suma de 60.000 lei 



 52) Reabilitare la  localul dispensarului cu cabinete medici de familie din str. Traian, inclusiv 
centrala termica si unele dotari PT + executie, se redenumeste  Reabilitare la  localul 
dispensarului cu cabinete medici de familie din str. Traian, inclusiv centrala termica si unele 
dotari PT  si ramane cu suma de 30.000 lei  
71) Reabilitare Parcul poporului SF+PT + executie se redenumeste Reabilitare Parcul 
Poporului SF+ PT si ramane cu suma de 5.000 lei  
72) Reabilitare si dotare Camin cultural Ciupercenii Vechi pentru sala de evenimente 
PT+executie ramane cu suma de 165.000 lei 
74) Reabilitare locuri de joaca din zona centrala (PT+  executie) se redenumeste Reabilitare 
locuri de joaca din zona centrala ( PT+ executie), locatia din fata judecatoriei Calafat  si ramane 
cu suma de 100.000 lei 
 
SE SCHIMBA DENUMIREA OBIECTIVULUI DE INVESTITII ( CU NR DIN  LISTA DE 
INVESTITII PROPUSA SPRE APROBARE) FARA A SE SCHIMBA SUMA SUPUSA SPRE 
APROBARE : 
 11) Reabilitare teren baza sportiva Liceul Independenta PT+ executie in  
Reabilitare teren baza sportiva Liceul Independenta PT+ executie prin acoperire cu tartan cu 
aceiasi suma de 300.000 lei. 
68) Reabilitare trotuar strada 1 Decembrie  1918- trotuar scoala Ghe Braescu  PT + executie  
se ninlocuieste cu  Reabilitare trotuar strada Traian , portiunea cuprinsa intre hotel Amfiteatru 
si policlinica pe partea dreapta in sensul de iesire din oras  cu aceiasi suma de 67.000 lei  
 
4) LA CAPITOLUL 70.10 VENITURI PROPRII PIATA   
  78) Piata industriala se diminueaza cu suma de 170.000 mii lei  si ramane cu suma de 
230.000 lei  
Suma de 170.000 lei  se repartizeaza la capitolul 79) Modernizare piata agroalimentara ( 
refacere acoperis cu panouri sandwich termoizolante si luminatoare, refacerea grupurilor 
sanitare, reparatie cladire administrativa si reabilitari interioare si exterioare a cladirii pietei)  si  
are  acum suma  550.000 lei  
 
SUMA RAMASA DIN ELIMINAREA SI DIMINUAREA UNOR CAPITOLE IN SUMA DE 
1.626.000 SE REPARTIZEAZA ASTFEL:     
10) Reabilitare acoperis Liceul Tehnologic Stefan Milcu Calafat se adauga suma de 100.000 
lei avand acum suma de 300.000 lei 
       
 14) Achizitie microbuz elevi  se inlocuieste cu Achizitie autobuz cu minim 35 de   locuri  si se 
adauga suma de 400.000 lei avand acum suma de  700.000 lei  
15) Achizitie copiator color automat A3 multifunctional Liceul Teoretic Independenta Calafat  
se inlocuierste cu Achizitie echipamente electronice de copiere (copiatoare color automat A3 
multifunctionale  si 2 copiatoare A4 laser monocrom cu functie fax si se adauga suma de 
40.000 lei avand suma de 55.000 lei  
21)   Achizitie computer tomograf –cofinantare se inlocuieste cu Achizitie aparatura  de 
radiologie si imagistica medicala - cofinantare si se adauga suma de 100.000 lei avand suma 
de 1.000.000 lei                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    
          48) Lucrari reparatii si modernizare faleza Debarcader SF+ PT se inlocuiste  cu Lucrari 
reparatii si modernizare faleza Debarcader PT + executie ( portiunea intre debarcader si fosta 
tabara scolara )  se aduga suma de 100. 000 lei si are suma de 101.000 lei  
 73) Extindere retea de apa si canalizare pe strazile Oituz, Popa Sapca, Decebal, Teilor, 
C.Stere,  decembrie , 22 decembrie, Ghe Doja, Balcescu, Jiului, Stefan cel Mare, B-ul de 
centura(SF+PT , avize , executie)  se suplimenteaza cu suma de 666.000 lei  si are acum 
suma de 816.000 lei. 
 
3) SE INTRODUC CAPITOLE NOI IN LISTA DE INVESTITII , RESPECTIV: 
 - La capitolul  65.02 Alte cheltuieli in domeniul invatamantului  se introduce un obiectiv de 
investitii nou, respectiv: 
 Reabilitare cladire Gradinita cu program prelungit nr. 3 din subordoanarea Scolii gimnaziale 
Ghe. Braescu  in suma de 200.000 lei  



 - La capitolul  65.02 Alte cheltuieli in domeniul invatamantului  se introduce un obiectiv de 
investitii nou, respectiv  SF si proiecte pentru imbunatatirea energetica a unitatilor de 
invatamant  in suma de 10.000 lei  
  -  Tot la  capitolul  65.02 Alte cheltuieli in domeniul invatamantului  se introduce un obiectiv 
de investitii nou, respectiv SF proiect pentru achizitia de mobilier scolar +dotarea salilor de 
curs cu echipamente informatice in suma de 10.000 lei. 
  
LA SECTIUNEA FUNCTIONARE SE FAC URMATOARELE AMENDAMENTE 
 1) Suma de la cap. 61.02. Ordine publica si siguranta nationala de la bunuri si servicii  in  
suma de 395 mii  lei se transfera  de la acest capitol si se redistribuie astfel :  
 a) - cap 65.02 Invatamant, bunuri si servicii ( buget local ) suma de 300 mii care se aduna cu 
suma de 60 mii lei prevazuta initial  si devine 360 mii lei  
Din care  suma de 300 mii  lei se repartizeaza pentru paza a celor 4 unitatii de invatamant  
Sc gen Ghe Braescu 60 mi lei 
Sc. Gen Ctin Gerota 60 mii lei  
Liceul Tehnologic Stefan Milcu   60 mii lei                              
 Liceul Independenta  120 mii lei 
b) - La cap. 66.02 Sanatate , bunuri si servici se repartizeaza suma de 95 mii care se aduna 
cu suma initiala de 23 mii lei si devine 118 mii lei,   
 
2) Capitolul Locuinte, servicii si dezvoltare, bunuri si servicii se diminueaza cu suma de 635  
mii lei  si ramane cu suma de 764 mii lei,  
 Suma de 635 mii lei se repartizeaza astfel : 
- Suma de 185 mii lei  care se repartizeaza la cap. 66.02 Sanatate , bunuri si servici si care 
are  acum suma  303  mii lei , din care 280 mii lei pentru paza Spitalului Municipal Calafat  
- Suma de 300 mii lei care se repartizeaza catre un nou obiectiv de investitii, respectiv 
Reabilitare teren baza sportiva Liceul Tehnologic Stefan Milcu , PT+ executie prin acoperire 
cu tartan in suma de 300 mii  lei. 
- Suma de 50 mii lei se repartizeaza la capitolul 67.02 Cultura, Recreere, Religie, zilieri 
- Suma de 100 mii lei se repartizeaza la un nou obiectiv pe lista de investitii , respectiv 
reabilitarea str. Bateria Mircea intre tronsoanele str. 1907 si str. HCC 
 
De la capitolul 84.02 Transporturi , reparatii strazi  suma de 200 mii lei se repartizeaza catre 
un noul obiectiv pe lista de investitii , respectiv reabilitarea str. Bateria Mircea intre tronsoanele 
str. 1907 si str. HCC aceste avand acum suma de 300 mii lei  
Capitolul 84.02 Transporturi , reparatii strazi ramane cu suma de 124 mii lei.  
Mentionam ca cheltuielile cu personalul din cadrul bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 
2023 si care vor fi aprobate de catre Consiliul Local Calafat in baza propunerii Primarului, sunt 
facute  in conformitate cu ultima organigrama si stat de functii  
De asemenea mentionam ca Primarul si personalul din Primaria Calafat nu au prezentat  
o noua organigrama pentru stabilirea cheltuielilor de personal. 

D-l Primar comunica ca a ascultat amendamentele facute la buget si considera ca este 
dreptul consilierilor locali dar spune ca acest drept este sa amendeze lista de investitii ce este 
nou ca obiectiv si nu ce este vechi; un singur punct a remarcat respectiv la piata din cei 400 
de mii lei au lasat doar 270 mii lei unde exista un contract semnat, este o investitie in continuare 
si nu se poate face amendament iar celelalte investii care erau in continuare, aveau sume de 
o mie sau doua mii lei unde acolo nu exista contract, fiind din excedentul, bugetul anului trecut 
si se mergea in continuare pentru a crea o pozitie pe lista pentru dezvoltare, dar pe proiectele 
in derulare, finantate si o parte din ele ajustate, in acest sens considera ca ori este o gaselnita 
pentru a vota bugetul gresit ori nu s-a stiut ce trebuie amendat. 

D-l Nicola Catalin informeaza ca in legatura cu investitia de la piata s-a facut plata in 
valoare de 172 mii lei, ramanand pana la 400 mii lei este exact ce s-a lasat de catre Consiliul 
Local. 

D-l Primar informeaza ca suma de 400 mii lei trebuie sa ramana acolo. 
D-l Nicola Catalin informeaza ca s-a facut plata de 172 mii lei, iar din cei 400 de mii se 

scad cei 172, ramane exact suma propusa de C.L., nu s-a modificat valoarea proiectului. 
D-l Viceprimar, Petre Petrica informeaza ca din cele spuse anterior de dl Nicola, in 

afara platii de 172 mii lei, C.L. stia de contractul in derulare pana la 400 mii lei. 



D-l Primar comunica ca la amendamentele facute considera ca nu prea sa stia acest 
lucru; cu privire la organigrama, legea spune ca bugetul trebuie sa fie insotit de o anexa, anexa 
organigramei si nu de organigrama; organigrama fiind atuul primarului pentru aparatul de 
specialitate al primarului care poate veni in Consiliul Local in cauza in care  solicita o 
modificare. 

D-l Presedinte de sedinta intreaba daca organigrama nu este anexa? 
D-l Primar raspunde ca nu, anexa este pentru a demonstra ca nefiind organigrama 

pusa va specifica numarulu personalului care trebuie sa functioneze in aparatul de  specialitate 
al primarului, iar pentru a solicita acea organigrama sau daca organigrama va fi pusa in 
Consiliul Local, consilierii locali pot doar sa voteze sau nu, nu au nici un drept pentru a modifica 
organigrama. 

In urma exprimarii votului, cu amendamentul mentionat de dl vieceprimar  a fost votat 
proiectul de hotarare cu 10 voturi pentru (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, 
Draghici Radu Dan, Ionescu Gratiel Dominic, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola 
Catalin, Petre Petrica, Popa Emil,) si 7 abtineri (Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan 
Costinel, Pirjol Ion, Rusu Viorel, Seuleanu Monica, Usurelu George Liviu). A fost adoptata 
hotararea consiliului local nr.3. 

D-l Ciobanu Lucian informeaza ca este buget. 
D-l Presedinte de sedinta arata faptul ca in anul 2019 dl primar atunci nu a aprobat 

bugetul unde angajatii au stat fara salarii si orasul fara buget timp de 6 luni. 
D-l Ciobanu Lucian arata ca in acea perioada au fost 3 angajati care au suferit 

accidente vasculare. 
Punctul 2. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului finantat partial sau integral 

din venituri proprii al Municipiului Calafat pe anul 2023; 
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Viceprimar, Petre Petrica propune un amendament si anume: amendamentele 
propuse in proiectul de hotarare privind privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli 
al Municipiului Calafat  pe anul 2023 se vor regasi si in Proiect de hotarare privind aprobarea 
bugetului finantat partial sau integral din venituri proprii al Municipiului Calafat pe anul 2023; 

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca este aceelasi amendament facut anterior la 
primul proiect. 

In urma exprimarii votului, cu amendamentul mentionat de dl vieceprimar  a fost votat 
proiectul de hotarare cu 10 voturi pentru (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, 
Draghici Radu Dan, Ionescu Gratiel Dominic, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola 
Catalin, Petre Petrica, Popa Emil,) si 7 abtineri (Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan 
Costinel, Pirjol Ion, Rusu Viorel, Seuleanu Monica, Usurelu George Liviu). A fost adoptata 
hotararea consiliului local nr.4. 

Punctul 3. Proiect de hotarare privind utilizarea execedentului municipiului Calafat; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Viceprimar, Petre Petrica propune un amendament si anume: amendamentele 
propuse in proiectul de hotarare privind privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli 
al Municipiului Calafat  pe anul 2023 se vor regasi si in Proiect de hotarare privind utilizarea 
execedentului municipiului Calafat;  

In urma exprimarii votului, cu amendamentul mentionat de dl vieceprimar  a fost votat 
proiectul de hotarare cu 10 voturi pentru (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, 
Draghici Radu Dan, Ionescu Gratiel Dominic, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola 
Catalin, Petre Petrica, Popa Emil) si 7 abtineri (Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan 
Costinel, Pirjol Ion, Rusu Viorel, Seuleanu Monica, Usurelu George Liviu). A fost adoptata 
hotararea consiliului local nr.5. 

Punctul 4. Proiect de hotarare privind organizarea retelei scolare in municipiul Calafat 

incepand cu data de 01.09.2023; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
Nu sunt inscrieri la cuvant.  



In urma exprimarii votului,a fost adoptat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. 
A fost adoptata hotararea consiliului local nr.6. 

Punctul 5. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al 

Spitalului Municipal Calafat (promovare grad profesional);   
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
Nu sunt inscrieri la cuvant.  

In urma exprimarii votului,a fost adoptat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. 
A fost adoptata hotararea consiliului local nr.7. 

Punctul 6. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al 

Spitalului Municipal Calafat; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
Nu sunt inscrieri la cuvant.  

In urma exprimarii votului, nu a fost adoptat proiectul de hotarare cu 7voturi pentru 
(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan Costinel, Pirjol Ion, Rusu Viorel, Seuleanu Monica, 
Usurelu George Liviu) si 10 abtineri (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, 
Draghici Radu Dan, Ionescu Gratiel Dominic, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola 
Catalin, Petre Petrica, Popa Emil). Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 

Punctul 7. Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei de atribuire aferenta 

Contractului de Delegare a Gestiunii Activitatii de Eliminare prin Depozitare la Depozitul 
Ecologic de Deseuri Mofleni- Craiova; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant.  

In urma exprimarii votului,a fost adoptat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. 
A fost adoptata hotararea consiliului local nr.8. 

Punctul 8. Proiect de hotarare privind aprobarea unui protocol de colaborare intre 
Ministerul Muncii si Solidaritatii Sociale (MMSS) si UAT Calafat avand ca obiect asigurarea 
colaborarii interinstitutionale a MMSS si UAT Calafat in cadrul proiectului ,,HUB de servicii 
MMSS-SII MMSS”, cod MySmis 130963”; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant.  

In urma exprimarii votului,a fost adoptat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. 
A fost adoptata hotararea consiliului local nr.9. 

Diverse si alte interpelari- (la acest punct nu se adopta hotarari). 

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca, fiind multi oamnei in sala, consilierii locali sa 
vorbeasca mai pe scurt, un min/consilier local pentru a putea lua cuvantul si cetatenii. 

D-l Pirjol Ion arata ca la punctul 6 cei care nu au votat sau cei care s-au abtinut era 
bine sa fie si o motivare; ieri, la discutiile pe comisii s-a spus ca nu se va vota nimic, sa se vina 
cu organigrama  

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca s-a votat deoarece se invata din trecut. 
D-l Ciobanu Lucian intreaba pe dl Primar daca a facut solicitare pentru marirea de 

salariu cu un procent de 25 % ca se lucreaza pe fonduri europene. 
D-l Primar raspunde ca este adevarat deoarece legea permite acest lucru. 
D-l Ciobanu Lucian informeaza ca in lista aceasta de investitii apar bani pentru 

achizitionarea unu computer tomograf, fiind proiect aprobat, finantat si semnat in valoare de 2 
milioane si ceva de euro, unde se putea achizitiona aparatura pentru spital inclusiv si un CT. 
Intreaba unde sunt acei bani, unde este acel proiect? 

D-l Primar arata faptul ca acel proiect facut in mandatul trecut a fost pur si simplu gresit 
de la inceput. 

D-l Ciobanu Lucian arata ca s-au dat afara oamenii care lucrau pe proiecte europene, 
ramanand cu oamnei care habar nu au; s-au cheltuit bani din buget si cine se face responsabil 
de acest lucru. 

D-l Mihut  Dan arata faptul ca trebuie lasat discursul sa-si urmeze cursul vietii, iar 
chestia cu cronometru, ca se da cuvantul unuia sau altuia, roaga sa se lase discutiile pentru a 



intelege toata lumea despre ce este vorba, cenzura aceasta displacandu-i profund unde 
intalnindu-se o data pe luna se poate sta anumite ore pentru a asculta si a vorbi toata lumea. 

D-l Ciobanu Lucian informeaza ca presedintele de sedinta poate stabili acest lucru. 
D-l Presedinte de sedinta informeaza ca este regula pentru toata lumea iar fiecare 

presedinte de sedinta poate conduce sedinta cum considera. 
D-l Pirjol Ion informeaza ca in discutiile avute la comisii i s-a spus ca sta toata ziua in 

primarie, cum s-a consumat motorina pentru excavator, atacand atat la adresa personala cat 
si in dl Florica Viorel zicand anumite afirmatii, iar faptul ca sta in Primarie este pur si simplu de 
a ajuta oamenii. 

D-l Primar comunica anumite aspecte cu privire la buget si anume: taierea pentru 
achizitionarea buldozerului, orasul  pierde foarte mult; pentru echipamentul scolar, exista 
proiect prin PNRR, unde se va discuta cu directorii scolilor unde cam toate institutiile scolare 
din tara vor primi aceste dotari; pentru str Bateria Mircea se revine la acea strada dar este o 
greseala si va fi lasata asa pentru a se vedea ulterior greseala si intreaba de ce sunt diferiti 
unii de altii deoarece s-au alocat bani pentru paza cate 60 mii lei pentru cele 3 unitati scolare 
iar pentru Liceul Independenta s-a alocat suma de 120 mii lei cu ce sunt mai deosebiti fata de 
ceilalti, respectiv Liceul Agicol si cele doua scoli, data trecuta fiind aprobat tot la fel, unde la 
Liceul Stefan Milcu (Agricol) ca suprafata este mai mare fata de Independenta. 

D-l Nicola Catalin informeaza ca la liceul Independenta sunt doua locuri de paza. 
D-l Popa Emil informeaza ca la liceul Independenta nr. De elevi este mult mai mare 

fata de Stefan Milcu. 
D-l Viceprimar informeaza ca din discutiile purtate cu directorii de scoli, la Liceul Agricol 

s-a spus ca mai au angajati si mai au nevoie doar de un singur post. 
D-l Florica Viorel comunica ca la medicii de familie s-au luat banii pentru centrala. 
D-l Presedinte de sedinta informeaza ca nu s-au luat banii. 
D-l Florica Viorel informeaza ca este foarte mult tineret care vrea sa joace fotbal, s-au 

luat banii si de la stadionul sintetic. 
D-l Viceprimar arata cum a luat nastere acest teren sintetic de la stadion, unde in 

principiu a fost un teren inchiriat sau concesionat facut de un intrepinzator, iar acea persoana 
l-a vandut primariei in perioada cand dl primar avea functia de viceprimar. 

D-l Primar intreaba daca se cunoste cu cat s-a cumparat respectiva suprafata de joc; 
respectiva suprafata de joc aproape ca s-a luat gratis pe datoria pe care trebuia platita de 
persoana respectiva, iar pentru a nu mai plati chiria a fost preluata de catre primarie; suprafata 
respectiva este facuta din anul 2009 unde se joaca si acum pe ea, iar la momentul respectiv o 
astfel de suprafata costa 4-5 miliarde; intreaba pe dl Ciobanu Lucian cat costa o astfel de 
suprafata. 

D-l Ciobanu Lucian raspunde ca aproximativ 500 milioane. 
D-l Nicola Catalin intreaba ca in luna decembrie s-au dat 400 milioane pentru repararea 

buldocasterului, a fost reparat? 
D-l Primar raspunde ca nici macar nu s-au cheltuit acei bani deoarece o firma de la 

Pitesti au cerut 60 miliosane numai pentru transport; acum este cineva in zona care se pricepe, 
deoarec a facut si autocarul acum urmand buldocasterul. 

D-l Nicola Catalin arata ca nu au fost bani prevazuti pentru repararea autocarului, 
acesta fiind reparat in luna decembrie. 

D-l Primar informeaza ca se lucreaza cu luna a 12ª pana la aprobarea bugetului; se pot 
vedea facturile cu reparatia. 

D-na Lalescu Merodona informeaza ca si la Ciupercenii Vechi trebuie facute strazile 
pentru racordarea la apa si canalizare deoarece si cetatenii din Ciupercenii Vechi platesc taxe 
si impozite; toate stradutele colaterale de la starzile principale nu au apa si canalizare. 

D-l Primar informeaza ca se va face si la Ciupercenii Vechi studiu de fezabilitate asa 
cum s-a facut si la Calafat daca se va gasi sursa din buget. 

D-l Presedinte de sedinta arata ca sunt oameni in sala, si dupa cum se cunoaste orasul 
detine cateva hectare de teren pe islaz, unde oamenii primesc o anumita cota de islaz care 
prin APIA gestionand fonduri europene li se aduc cativa banuti iar pe aceste drepturi nu poate 
sa intervina nimeni, nici dl primar unde dansul a intervenit, dar trebuie gasit un teren pentru a 
putea fi amenajat pentru intrecerile sau cursele cu cai pentru a nu se mai face acest lucru pe 
sosea pentru a evita diferite accidente; acest lucru nu se poate face pe un teren islaz. 



D-l Primar informeaza ca pe acea zona s-a intervenit pe zona caii de acces atat pentru 
acele curse cat si pentru cei care merg la pescuit fiind drumul de exploare numit drumul DE. 

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca acolo nu se poate face acest lucru ci trebuie 
gasita o alta locatie iar daca C.L. era impotriva trebuia sa se vina cu un proiect de hotarare iar 
daca nu se aproba atunci se putea reprosa C.L. ca nu sunt de acord. 

D-l Viceprimar informeaza ca acest lucru trebuie facut legal pentru a nu avea nimeni 
de suferit si nu este nimeni impotriva acestui lucru. 

D-na Seuleanu Monica intreaba unde isi desfasoara aceste intreceri, respectiv unde s-
au desfasurat in acest week-end?acestea s-au desfasurat pe sosea, pe drumul Cobuz unde 
se pot face foarte multe accidente, unde intamplator a trecut pe acolo si se putea intampla 
ceva grav iar din sens opus venea masina politiei unde de altfel nu s-a luat nicio masura in 
cest sens si considera ca nu sunt bune aceste curse pe sosea. 

D-l Viceprimar comunica faptul ca in urma discutiilor purate cu un membru care face 
aceste curse, i s-a comunicat ca personal gasea solutia legala pentru a putea face acest lucru  
pentru cursele aceste de intrecere cu cai. 

D-l Florica Viorel mentioneaza ca la calea respectiva de acces personal merge la 
pescuit si acolo se putea face o amenajare si pentru aceste intreceri si considera o amenintare 
din partea domnului presedinte de sedinta ca va face plangere catre A.N.I.  

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca nu a amenintat ci a spus ca daca va face o 
sesizare catre A.N.I. o va face in numele personal si nu pe ascuns sau punand alta persona 
sa faca aces lucru. 

D-na Manea Olga informeaza ca a fost la spital si i-a placut foarte mult renovarea 
Spitalului din cadrul Compartimentului Primiri Urgente si intreaba ce s-a rezolvat cu cainii. 

D-l Primar raspunde ca viceprimarul are in subordine acest lucru; saptamana trecut s-
a luat avizul de port arma, in urmatoarele zile se va achizitiona acele tranchilizante, doze cu 
gaz pentru a pute fi folosite urmand astfel incheierea contractului cu firma autorizata 
respectiva. 

D-l Viceprimar raspunde ca acel adapost nu este autorizat si nu se va putea strange 
cainii . 

D-l Primar comunica ca anul trecut DSV ul a dat autorizatie, au fost chiar si controale, 
deci adapostul este legal. 

D-l Presedinte de sedinta intraba daca si viceprimarul beneficiaza de cei 25%. 
D-l Primar raspunde ca da, deoarece a semnat pentru a i se acorda viceprimarului cei 

25%. 
D-l Ciobanu Lucian considera ca trebuie sa i dea si alte atributii de munca nu doar sa 

numere cainii. 
D-l Primar raspunde ca i-a dat atributii asa cum in mandatul trecut i s-a dat 

viceprimarului. 
D-l Ciobanu Lucian informeaza ca viceprimarul a avut de munca doar ca nu a vrut sa 

munceasca, acum viceprimarul vrea sa munceasca dar nu are ce. 
D-l Primar informeaza ca viceprimarul din mandatul trecut a castigat in instanta toate 

drepturile taiate de primar, respectiv dl Ciobanu Lucian. 
D-l Ciobanu Lucian comunica ca le-a castigat deoarece nu prea s-au prezentat la 

procese juristii primariei; toti banii avuti acum in buget si proiecte sunt din mandatul trecut. 
D-na Manea Olga intreaba pe dl primar de ce nu i-a aprobat decontarea transportului 

cu taxiul la spital in valoare de 50 de lei. 
D-l Presedinte de sedinta raspunde ca nu exista baza legala pentru acest lucru. 
D-na Manea Olga ofera un cadou consilierilor personali, respectiv o agenda si un pix 

pentru a nota diferite probleme care sunt in oras. 
D-na Mihaela Miha informeaza ca are anumite sesizari din partea cetatenilor si anume: 

Se mai plateste taxa pentru cei care fac gropi la cimitir, acei 500 de lei unde anul trecut s-a 
aprobat a nu se mai plati aceasta taxa. 

D-l Primar raspunde ca aceasta taxa se plateste deoarece nu s-a amendat 
Regulamentul cimitirului iar pana la acest lucru taxa ramane in vigoare. 

D-l Nicola Catalin propune ca intr-o sedinta sa se puna si Regulamentul Cimitirului cat 
si Regulamentul de la piata agroalimentara. 

D-l Pirjol Ion informeza ca sunt deja 10 consilieri si pot face o initiativa pentru aceste 
proiecte. 



D-na Mihaela Miha intreaba daca este adevarat ca acum doua saptamani au fost 
convocati groparii pentru ca acea suma sa fie ceruta de catre ei. 

D-l Primar informeaza ca discutiile au fost de altfel si anume ca persoanele care fac 
gropi in cimitir atat ca societate cat si persoane private care fac aceasta activitate au marit 
pretul facandu-l de 5500 lei  si s-a venit cu o adresa catre dansii pentru a-i invita unde li s-a 
dat o hartie pentru a semna pe propria raspunde de fiecare data cand ii solicita in care se 
obliga sa-si arata ca au facturat catre cetatenul respectiv groapa si nu sa se mai lucreze la 
negru iar la final sa prezinte copie dupa factura fiind si cetateanul protejat. 

D-l Ciobanu Lucian cere sa li se aduca la cunostinta o situatie pentru cu cati bani s-au 
incasat la Primarie pe gropi de la cetateni. 

D-l Primar raspunde ca s-au facut 200 de gropi, respectiv suma de un miliard lei vechi, 
pierzand astfel aproximativ 4 mld deoarece s-au micsorat taxele si impozitele.  

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca de acele taxe au beneficiat si persoanele 
fizice, cat si societati, rezidentiale cat si nerezidentiale, fiind la nivel de UAT Calafat. 

D-l Nicola Catalin informeaza ca acele societati nu sunt obligate sa depuna acte 
contabile la primarie; ca liberal, facand parte din partidul PNL in loc sa dea omul 55 mil/groapa 
sa se puna aceia care scriu pe facebook si dau like-uri in timpul programului, de la muncitori 
necalificati sau calificati, avand timp, sa se puna la a face gropi de catre Primarie cu suma de 
1.500 lei, iar toti oamenii vor veni la primarie si nu vor mai da 55 mil la firme. 

D-l Pirjol Ion informeaza ca nu sunt bani prinsi in buget pentru a cumpara materiale 
pentru gropi, lucru de care s-a mai discutat acest aspect. 

D-na Mihaela Miha intreaba ce s-a facut cu banii incasati anul trecut de la cimitir, pentru 
celelalte cimitire, respectiv la Basarabi, Golenti si Ciupercenii Vechi; la Golenti intra animalele 
in cimitir si fac anumite pagube, La Ciupercenii Vechi undeva mai in spate este foarte multa 
mizerie, de ce nu se ia in serios acest lucru. 

D-l Primar informeaza ca fiecare trebuie sa-si faca curat la locul de veci; intr-un 
weekend la Calafat s-a facut curatenie in cimitir unde au taiat camioane intregi de vegetatie; 
la Golenti au fost un grup de oameni din sat care au facut curatenie, aceste lucruri se fac dar 
dureaza deoarece la Cimitirul Calafat este doar un om, iar o singura persoana nu poate sa 
faca acest lucru; la Ciupercenii Vechi intr-adevar in fata este o curatenie exemplara dar in 
spate poate oamenii nu mai au pe nimeni care sa vina sa le faca curatenie poate din acest 
motiv nu s-a facut curatenie;  
   D-na Mihaela Miha intreaba daca functioneaza camere de supraveghere deoarece in 
fata liceului Stefan Milcu in vara anului trecut cineva i-a spart masina si camera din acea zona 
nu functiona; siguranta, sanatate, curatenia...in legatura cu sanatatea comunica ca exista 
persoane de varsta a doua, a treia care au nevoie de ajutor, care au probleme cu siguranta 
stradala, cu cainii unde in mandatul trecut se facea ajutor social unde oamenii putea fi 
transportati in diferite locuri unde aveau nevoie. 

D-l Maria Dorel, sef serviciu Politia loacala informeaza ca Primaria nu detine camera 
de supraveghere in fata liceului, poate daca in acea zona exista camera sa fie a liceului. 
 D-l Primar informeaza ca acest serviciu exista si acum iar persoanele care au nevoie 
de ajutor pentru a fi transportati sau alte nevoie beneficiaza de acest ajutor social. 
 D-na Mihaela comunica ca asa cum s-a spus ca la cimitir este doar o singura persoana 
sa se spuna si numarul angajatilor, fiind si transparenta sa se publice fisa posturilor si salariul 
fiecarui angajat. 
 D-l Primar informeaza ca acest lucru nu este legal, legea nu permite publicarea 
acestora. 
 Un cetatean informeaza ca a avut in colonie un cotet crescand pasari si un porc 
deoarece in acel loc trebuia sa se construiasca o sala de sport; au fost demolate acele cotete 
dar a solicitat ajutorul pentru a transporta animalul la Basarabi; a astepat doua-trei saptamani 
si nu s-a prezentat nimeni pentru acest ajutor dupa care a primit si o amenda. 
 D-l Primar informeaza ca din celelalte persoane in aceeasi situatie, domnul a fost 
singurul care s-a opus. 

D-l Presedinte de sedinta declara inchise lucrarile sedintei ordinare a Consiliului Local 
din data de 31.01.2023, ora 18:00. 
 
Presedinte de sedinta,  Intocmit   Secretar general, 
Ciobanu Radu       Ceau-Radut Cristina   Colina Maria   


